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Under året har styrelsen haft 6 st styrelsemötet och anordnat 5 st träffar av olika slag för de
boende i Norra Sofielund. Under året har vi haft flera kontakter med BID Sofielund, Malmö
Stad samt lokala polisen i olika frågor som rör vårt område.

1. I januari hade vi årligt uppföljning av våra odlingslådor på Stora lekan. Vi fortsatt har
nu fokus på att odla lite mer perenn och tåliga växtlighet. Malmö stad gav

oss nya pallkragar och ny jord även i år. Också haft kontakter med den nya
förskolan Daggmasken för att få ha kvar vår vattenslang som är ett måste för
odlingen. Detta har gått bra.

2. I Februari förhandlade vi tillbaka vår ljusslinga som varit släckt pga den nya
Förskolans renovering och inflytt. Detta gick bra och vi har fått el från Förskolan
med en installerad timer och elmätare för att minska kostnaden.

3. I mars hade vi årsmöte.

4. I maj började blomlådeprojektet och vi förde diskussion om vår vision med BID
och Malmö Stad

5. Lördagen före midsommar hade vi Loppis och på kvällen ”bjud din granne på ett
glas”. Många människor dök upp och vi tror att det är en uppskattad dag i vårt
område. Något av det viktigaste för vårt område är att vi lär känna varandra
tror vi i styrelsen.

6. Höststädning hade vi i september. Årets skörd blev kanske inte så stor som vi
hade hoppats men vi håller hoppet uppe till nästa år. Vi har målat om lådorna
och bytt ut skadade delar.

7. Vår hemsida har också blivit mycket dyrare, 1988 kr per år, och vi behöver ha en
diskussion om vi har råd med detta i framtiden.

8. I slutet av december håll vi ljuständning och nästan alla som kom vann på lotteriet.
Väldig många kom ut och räknade ner inför tändning av de nästan helt nya
ljusslingorna.


